
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. april 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 200
Deler ministeren DSB’s administrerende direktørs vurdering om, at det statslige tilskud til 
DSB på godt 3 mia. kr. årligt kan fjernes indenfor få år? Der henvises til artiklen "Skal 
politikerne fjerne statens tilskud til DSB eller gøre det billigere at tage toget?”, bragt i 
Jyllands-Posten den 28. januar 2024, og svar på FIU alm. del - spørgsmål 176.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin Lidegaard 
(RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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